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Abstract (en)
The fin tube consists of a tube (2) having plane surfaces and provided with fins (11) on the outside which are in the form of corrugated metal
plates having external generatrices (7) and internal generatrices (8), as well as two edges located at the ends of the generatrices of the fins, and is
characterised in that at least one of the edges (12) of the corrugated metal sheets is bevelled with respect to the plane of the said plane surfaces.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Le tube à ailette est constitué d'un tube (2) présentant des surfaces planes et pourvues extérieurement d'ailettes (11), sous forme de tôles ondulées
présentant des génératrices externes (7) et des génératrices internes (8) ainsi que deux arêtes situées aux extrémités des génératrices des ailettes
et est caractérisé en ce qu'au moins une des arêtes (12) des tôles ondulées est biseautée par rapport au plan desdites surfaces planes. <IMAGE>
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